



ARTICLES OF ASSOCIATION OF TAAGEER FINANCE COMPANY (SAOG)

النظام الأساسي شركة تأجير للتمويل (ش.م.ع.ع)

This Company has been incorporated pursuant to the provisions of Laws and Rules regulating the establishment of commercial companies, and these Articles of Association. Whereas the Commercial Companies Law promulgated vide the Royal Decree No. 18/2019 has repealed the Commercial Companies Law No. 4/74 and directed the incorporated joint stock companies to amend its articles of association in line with the provisions of Royal Decree No. 18/2019, the Company's EGM dated 10./06/2020 has resolved to amend the Company's articles of association as follows:

تم تأسيس هذه الشركة وفقا لأحكام القوانين والتشريعات المنظمة لتأسيس الشركات التجارية وأحكام هذا النظام الأساسي، ولما كان قانون الشركات الصادر بموجب المرسوم السلطاني رقم 2019/18 قد نص على إلغاء قانون الشركات التجارية رقم 74/4، وأوجب على شركات المساهمة القائمة العمل على تعديل أنظمتها الأساسية بما يتوافق مع أحكامه، فقد إنعقدت الجمعية العامة غير العادية للشركة بتاريخ 10/يونيو/2020م وقررت الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة، وذلك على النحو الآتي:

Company's Name

اسم الشركة

Article (1)

مادة (1)

The name of the company is Taageer Finance Company SAOG which is a public joint stock company (to be referred to as the "Company").

شركة تأجير للتمويل (ش.م.ع.ع) وهي شركة مساهمة عمانية عامة يشار إليها في ما بعد بـ ("الشركة").

Headquarters

المركز الرئيسي

Article (2)

مادة (2)

The head office of the Company and its legal domicile shall be in the Governorate of Muscat in the Sultanate of Oman, Sultanate of Oman and the board of directors may set up branches, representative offices or agencies elsewhere in Oman or abroad.

يكون المركز الرئيسي للشركة مقرها القانوني في محافظة مسقط بسلطنة عمان ويجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو توكيلات أو مكاتب تمثيل في داخل السلطنة أو في دولة الإمارات العربية المتحدة أو في الخارج.

Company's Term

مدة الشركة

Article (3)

مادة (3)

The duration of the Company shall be unlimited from the date of its registration in the Commercial Register.

مدة هذه الشركة غير محدودة بدأت من تاريخ قيدها بالسجل التجاري.



Company's Objects

أغراض الشركة

Article (4)

مادة (4)

The objects for which the Company is established are:

الأغراض التي تأسست من أجلها الشركة هي:

- 1) Finance through ordinary and extraordinary ways, to give loans either with or without security according to the specified periods, and to grant loans on basis of any security or investment, or any property whether moveable or immoveable, or any interest on them, in the Sultanate of Oman or in any other Country, to run and supervise the activities of any other Company or for the purpose of recruiting, and rewarding any of the managers, Secretaries, Accountants and /or any experts or Agents. (1) التمويل بالطرق العادية أو غير العادية وإعطاء القروض سواء كان بضمانات أو من دونها وذلك حسب الأجل التي يتم تحديدها، وأن تقوم بالتسليف بناء على أي ضمانات أو إستثمارات أو بضمان أي ملكية سواء كانت منقولة أو ثابتة أو أي مصلحة فيها، في سلطنة عمان أو في أي دولة أخرى، وأن تدير وتشرف وتتابع أعمال أي شركة أو تتعهد لها لأغراض توظيف ومكافأة من المدراء والسكرتارية والمحاسبين أو أي خبراء أو وكلاء.
- 2) To carry on the business activities of factoring, leasing, hire purchase, sale, lease and lease financing and extending working capital facilities to productive clients for raw materials and to provide bridge finance essentially for contracting companies, lessors and licensors of movable immovable and other assets and properties including industrial, tourism, agricultural, fisheries, marine, different types of transportation, commercial service, equipment, all supplies, installations, tools, means, containers, apparatuses and material plants, machinery, and things for any purpose whatsoever including but not being limited to civil, industrial, agricultural, transportation equipment, medical and scientific tools. (2) القيام بأعمال الوساطة التجارية والتأجير وشراء الإيجارات والبيع والإيجار وتمويل الإيجارات ومنح تسهيلات رأس المال للمصنعين للحصول على المواد الخام وتقديم التمويل الموصل لشركات المقاولات وإستئجار وإيجار تراخيص كافة الأشياء المنقولة والعقارية وكافة الأصول والممتلكات بما يشمل الصناعية، السياحية، الزراعية، السمكية، البحرية، والنقل بأنواعه، والخدمية التجارية، وكذلك المعدات وكافة التجهيزات والتركيبات والأدوات والوسائل والأوعية والأجهزة والمواد والأشياء لكافة الأغراض بما يشمل على سبيل المثال لا الحصر المدنية والصناعية والزراعية وأجهزة النقل والترحيل والأدوات العلمية والطبية.
- 3) To acquire moveable and immovable properties and assets including vehicles and equipments other than lands for the purposes of lease, hire purchase, license or sale, hire, let on (3) الحصول على الممتلكات المنقولة وغير المنقولة والموجودات بما في ذلك السيارات والمعدات بخلاف الأراضي وذلك لأغراض التأجير، والبيع



hire on such terms, conditions, consideration or extent as may appear feasible and for the purposes to acquire right, title or interest in such manner or to such extent in the property or properties, asset or assets so also to acquire permanent or temporary rights in properties and assets or otherwise to obtain control or such property under various financing agreements;

الإيجاري، والترخيص أو البيع، التأجير، التأجير لفترة زمنية وبشرط مقابل أو تمديده إذا كان ذلك مجدياً ولأغراض الحصول واكتساب الحقوق والملكية والفوائد من هذا الأمر وكذلك اكتساب الحقوق الثابتة أو المؤقتة في الممتلكات والأصول أو الحصول على إدارة هذه الممتلكات بواسطة أي إتفاقيات مالية.

- 4) To erect, construct, enlarge, alter or maintain factories, warehouses, roads, and other buildings and structures including public and private works for every kind necessary or convenient for the Company's business
- 4) الإنشاء والإقامة والتوسعة والتعديل والتغيير والإشراف على المصانع والمخازن والطرق وكافة المباني والمنشآت بما يشمل العامة منها والخاصة متى كان ذلك ضرورياً ومناسباً مع عمل الشركة.
- 5) To generally operate as a lease, hire purchase, factoring, receivable financing and sale financing company and finance development of land and putting up buildings thereon and financing of buildings (real estate) related to the priority sectors viz, manufacturing, base industries, tourism, commercial etc. Financing of immovable property shall be for the development of the productive sectors of the Sultanate's economy and shall include financing of Commercial or residential properties.
- 5) وبصورة عامة العمل كشركة إيجارات وشراء إيجاري ووساطة تجارية وتمويل الشراء وتمويل تطوير الأراضي وإقامة المباني والوحدات السكنية بالقطاعات المرتبطة بالصناعة والسياحة والتجارة، وسيكون تمويل الممتلكات غير المنقولة قاصراً على تنمية القطاعات الإنتاجية لإقتصاد السلطنة وغيرها بحيث يشمل تمويل الممتلكات التجارية أو السكنية.
- 6) To import, export and act as a commercial representative.
- 6) الإستيراد والتصدير وتمثيل الوكالات التجارية.
- 7) To take over on contract management responsibility for industrial units on a negotiated basis and to acquire on lease or rent industrial units.
- 7) متابعة والقيام بإدارة كافة المسؤوليات والالتزامات الخاصة بالوحدات الصناعية فيما يتعلق بالمفاوضات والحصول واكتساب إيجار الوحدات الصناعية.
- 8) To merge, amalgamate with or enter into partnership or profit-sharing arrangement with or co-operate with or subsidies or assist in any way any company, association or person, or
- 8) الإندماج مع أو الدخول في شراكة أو الإتفاق على إقتسام الأرباح أو التعاون أو دعم أو المساعدة على أي وجه من الأوجه مع أي شركة



arrangement in the nature of a partnership, co-operation or union of interests, with any person or persons, company or association engaged or interested or about to become engaged or interested in the carrying on or conduct of any business or enterprise which the Company is authorized to carry on or conduct from which the Company would or might derive any benefit, whether direct or indirect;

أو جمعية أو مؤسسة أو منظمة أو هيئة أو فرداً أو ترتيب في طبيعة وشكل شراكة أو تعاون أو اتحاد مصلحة مع أي شخص أو أشخاص أو شركة أو جمعية أو هيئة تعمل أو ترغب في العمل أو من الأصل أن تعمل، أو ترغب في العمل أو من المؤمل أن تعمل أو ترغب في العمل أو إنشاء عمل أو مشروع على أن يكون مخولاً لها القيام به ويكون قد يدر أو يحقق أرباح للشركة سواء كانت مباشرة أو غير مباشرة.

- 9) To receive money on loan upon such terms as the Company may approve; to make advances to customers and others, with or without security and upon such terms as the Company may approve;
- 9) أن تستلم أي مبالغ أو قروض لفترة زمنية وذلك بموافقة الشركة وذلك لتسليفها للعملاء أو لأي شخص آخر سواء كان ذلك التسليف خلال تلك الفترة بضمانات أو من دونها وذلك وفق ما تقرره الشركة.
- 10) To purchase, take on lease or in exchange, hire or otherwise acquire and hold for any estate or interest; (other than lands) any building, easements, rights, privileges, concessions, patents, patent rights, trademarks, trade names (in accordance with the laws in force in the Sultanate of Oman), secret processes, machinery, plant, stock-in-trade, and movable or immovable property of any kind whatsoever, necessary or convenient for the purpose of or in connection with the business of the Company or any branch or department thereof;
- 10) أن تشتري وتبيع وتستأجر أو تستبدل أو أن تكتسب أي حقوق أو فوائد (خلاف الأراضي) ومباني وحقوق إرتفاق وامتيازات وضمانات وحقوق الاختراع والعلامات التجارية والأسماء التجارية (وذلك وفقاً للقوانين المطبقة في سلطنة عمان)، وبراءة الاختراع والمعدات والأجهزة والمخزون من البضائع والسيارات والمعدات وكذلك الممتلكات المنقولة والثابتة الأخرى من أي نوع كانت طالما انها ضرورية ومتلائمة مع أغراض العمل الذي تطلع به الشركة أو أي من فروعها أو إدارتها.
- 11) To sell, improve, manage, develop, exchange, lease, mortgage, enfranchise, dispose off, turn to account, or otherwise deal with, all or any part of the business or property or any rights of the Company either together or in portions, for such consideration as the Company may think fit.
- 11) أن تبيع وتطور وتدير وتتمى وتستبدل وتؤجر وترهن أو تعفي وتتصرف في أو تتعامل مع كل أو أي جزء من أنواع الأعمال أو الممتلكات أو الحقوق الخاصة بالشركة سواء كان ذلك كلياً أو جزئياً وذلك وفق ما تعتبره الشركة مناسباً.
- 12) To provide banking insurance in the
- 12) تقديم التأمين المصرفي في بيع وترويج منتجات



sale and promotion of life insurance products and other types of insurance on behalf of insurance companies

التأمين على الحياة وكافة أنواع التأمين الأخرى بالنيابة عن شركات التأمين.

- 13) Issuing of credit, custody and trust cards and other activities related to financial brokerage.

(13) إصدار بطاقات الإئتمان والحفظ والأمانة والأنشطة الأخرى المتعلقة بالوساطة المالية.

For achievement of its objects the Company shall have the right:

ولها في سبيل تحقيق أغراضها القيام بالأعمال التالية:

- i. to draw, make, accept, endorse, negotiate, discount and execute promissory notes, bills of exchange and other negotiable instruments and commercial or trading documents concerning the business of the Company;

(1) القيام بسحب وتوقيع وتظهير وخصم وإصدار السندات الأذنية والكمبالات والأوراق المالية الأخرى القابلة للتداول والمستندات التجارية والمستندات التجارية التي تخص أعمال الشركة.

- ii. to form, promote, organise and assist or aid in forming, promoting, subsidising, organising or aiding companies, syndicates or partnerships of all kinds for the purpose of acquiring, obtaining on lease, licence or hire, the properties of the Company or any other company or of advancing directly or indirectly the objectives thereof or for any other purpose which the Company may think expedient and to take or otherwise acquire, hold and dispose of shares, debentures and other securities in or of any such company and to subsidise or otherwise assist any such company, without indulging in investment business;

(2) أن تشكل وتحسن وتنظم وتساعد أو تقدم إعانة لتشكيل أو تحسين أو دعم أو تنظيم أو إعانة مؤسسات أو هيئات أو مجموعة شركات بجميع أنواعها لغرض اكتساب أو الحصول بالإيجار أو التصريح أو الإستئجار لممتلكات الشركة أو أية شركة أخرى أو لغرض تنمية الأهداف المرجوه منها بصورة مباشرة أو غير مباشرة أو لأي غرض آخر تراه الشركة مناسباً وأن تحصل على أو تكتسب بأي وجه آخر أو تملك أسهماً وتتصرف فيها سندات وضمانات أخرى في أو لأية شركة مثلها وأن تقدم دعماً أو بوجه آخر تساعد أية شركة دون الدخول في أعمال استثمار.

- iii. to enter into any contract, agreement or arrangements with the Government of the Sultanate of Oman, or Local Authorities or any other person, which may seem conducive to the

(3) أن تدخل في أي عقد أو ترتيبات مع حكومة سلطنة عمان أو السلطات المحلية أو أي شخص آخر تؤدي لتحقيق أغراض الشركة أو أي منها، وأن تحصل من أية حكومة أو سلطة أو شخص



Company's objects or any of them and to obtain from any such Government, Authority or person any concessions, grants or decrees, rights or privileges whatsoever which the Company may think fit or which may seem to the Company capable of being turned to account and to comply with work, develop, carry out, exercise and turn to account any such arrangements, concessions, grants, decrees, rights or privileges;

على أية امتيازات أو منح أو مراسيم أو حقوق أو ميزات أياً كانت تراها الشركة مرغوبة لديها، وأن تلتزم بعمل ومزاولة والتقييد بمثل هذه الترتيبات أو الإمتيازات أو المنح أو المراسيم أو الحقوق أو المميزات.

- iv. to guarantee, indemnify or become liable for the payment of money or for the performance of any obligation by any other company, firm or person and to give any kind of security for the payment of such money or the performance of such obligation by such other company, firm or person and generally to transact all kinds of guarantee business and counter-guarantee business and for the aforesaid purposes to enter into any contract or contracts of suretyship either alone or with co-sureties and in any such contract of suretyship to waive all or any of the privileges to which sureties are by law entitled, and to secure if necessary any obligation or obligations undertaken by the Company as guarantor or co-guarantor or otherwise by mortgage, charge, assignment or otherwise of the whole or any part of the undertaking, property, assets or revenue of the Company present or future;

(4) أن تقوم أو تعوض أو أن تصبح مسئولة عن سداد أموال أو عن تنفيذ أي إلتزامات خاصة بأي شركة أخرى أو مؤسسة أو شخص وان تقوم بأي ضمانات لسداد هذه الأموال أو تنفيذ تلك الإلتزامات الخاصة بالشركات أو المؤسسات الأخرى أو الأشخاص الآخرين وبشكل عام ن تقوم بأعمال عقود ضمان أو كفالة سواء لوحدها أو مع ضامنين آخرين كما يمكن لها أن تتنازل عن أي إمتيازات يستحقها الضامن بموجب القانون كما يمكنها إذا كان ضرورياً أن تضمن أي إلتزام أو إلتزامات تحملتها الشركة كضمان أو كضامن مشارك في ضمانه أو عن طريق الرهن الحيازي أو غير الحيازي أو الحوالة أو أي جزء من إلتزامات أو ممتلكات أو موجودات أو دخل الشركة حالياً أو مستقبلياً.

- v. to issue and deposit any securities which the Company has power to

(5) أن تصدر وتودع أي ضمانات تكون من صلاحيات الشركة إصدارها عن طريق الرهن



issue by way of mortgage to secure any sum less than the nominal amount of such securities, and also by way of security for the performance of any contracts or obligations of the Company or of its customers or other persons or corporations having dealings with the Company or in whose business or undertakings the Company is interested, whether directly or indirectly;

لضمان إي مبلغ أقل من المبلغ الأسمى لهذه الضمانات وكذلك أن تصدر ضمانات لتنفيذ أي عقود أو إلتزامات خاصة بها أو بأي من عملائها أو بأي شخص آخر أو شركة أخرى لديها معاملات مع الشركة أو يكون للشركة مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في أعمالها أو إلتزاماتها.

- vi. to invest and deal with the moneys of the Company not immediately required by the Company, in such manner as may from time to time be determined;
- (6) القيام بإستثمار والصراف في أموالها التي لا تحتاجها فوراً بأي طريقة تحددها من وقت لآخر.
- vii. to sell, improve, manage, develop, exchange, lease, mortgage, enfranchise, dispose off, turn to account, or otherwise deal with, all or any part of the business or property or any rights of the Company either together or in portions, for such consideration as the Company may think fit.
- (7) أن تبيع وتحسن وتدبر وتطور وتفايض على وتراهن وتحول من ملك مقيد إلى ملك مطلق وتتصرف في وتستفيد من أو تتعامل بأي طريقة أخرى في كل أو بعض أعمال أو ممتلكات الشركة، أو في أي من حقوقها سواء كلياً أو جزئياً وذلك بالمقابل الذي تراه الشركة مناسباً.
- viii. to purchase or otherwise acquire or take on lease or licence land and buildings for the purposes of the Company and or to sublet, lease or sell the land and buildings so acquired and to provide any management services for any such land or buildings howsoever acquired;
- (8) أن تشتري أو تمتلك أو تستأجر أو تكتسب أو ترخيصها أو أرضاً أو منى لأغراض الشركة أو لكي توجرها مباشرة أو من الباطن أو تبيعها وأن تقدم أي خدمات إدارية لأي أرض أو مباني تم إمتلاكها بأي طريقة من الطرق.
- ix. to acquire shares in any other company whose objectives are related to those of this Company and to do any deed which may benefit the
- (9) أن تحصل على أي أسهم أو حصص في الشركة أو مؤسسة أخرى تتفق غاياتها جميعها أو بعضها أو تقوم بأي عمل يمكن أن يفيدها بطريقة مباشرة



Company whether inside or outside the Sultanate of Oman;

سواء داخل السلطنة أو خارجها.

- x. to merge with or participate in any company or corporation of which some or all of its objects are related to the Company's objects or the Company has a commercial interest in the same and to purchase any company in order to acquire its business;
- (10) الاندماج أو الإشتراك في تأسيس أي شركة أو مؤسسة تكون كل أو بعض نشاطاتها مماثلة لأهدافها أو لها مصلحة تجارية فيها وكذا شراء أي شركة أو مؤسسة بغرض إكتساب وتملك أعمالها التجارية.
- xi. to develop and turn to account any land acquired by the Company or in which it is interested, and in particular by laying out and preparing the same for building and warehousing purposes, constructing, altering, pulling down, decorating, painting, setting up and improving buildings and conveniences and by planting, paving, draining, farming, cultivating, letting out buildings on lease or rent, and by advancing money to and entering into contracts and arrangements of all kinds with builders, tenants and others;
- (11) أن تطور وتستغل أية أرض تحصل عليها الشركة أو تكون لها مصلحة فيها وخاصة عن طريق تخطيطها وإعدادها لأغراض البناء وتشبيدها وتعديلها وهدمها وزخرفتها وصيانتها، وإقامة المباني ووسائل الراحة عليها وتحسينها، وكذلك عن طريق زراعتها وتمهيدها وتجفيفها وفلاحتها وحرثها، وتأجير المباني إجارة تعمير أو بمقتضى عقد بناء، وكذلك عن طريق تقديم قروض نقدية والدخول في عقود أو ترتيبات من كل نوع مع البنائين والمستأجرين وغيرهم.
- xii. to distribute amongst the members of the Company in specie any property of the Company and in particular any shares, debentures or securities of other Companies belonging to the Company or of which the Company may have the power to dispose;
- (12) أن توزع على المساهمين بصورة عينية أية ملكية للشركة وخاصة أية أسهم أو سندات أو أوراق مالية لشركات أخرى تابعة للشركة أو لها حق التصرف فيها.
- xiii. to do all such other things as are incidental or conducive to the above objects or any of them;
- (13) القيام بأعمال أو أشياء أخرى متعلقة أو مساعدة لأي من الأغراض المذكورة اعلاه.
- xiv. in furtherance of the Company's objects to enter into contracts with individuals or companies within or
- (14) دعماً لأغراض الشركة، الدخول في عقود مع الأفراد أو الشركات الأخرى داخل أو خارج سلطنة



outside the Sultanate of Oman for the management of all or part of its operations and activities, or for assistance in such management by local and foreign sources of expertise;

عمان لإدارة كل أو اي جزء من أعمالها ونشاطاتها أو للمساعدة في مثل هذه الإدارة عن طريق مصادر محلية أو أجنبية ذات خبرة.

xv. in furtherance of the Company's objects to perform all acts, enter into all contracts and dealings and do all things necessary, suitable, convenient or proper for the accomplishment thereof which are permissible under the laws of the Sultanate of Oman in force from time to time.

(15) دعماً لأغراض الشركة يحق للشركة بوجه عام أن تجري جميع المعاملات وتعقد جميع العقود وتأتي كافة التصرفات المسموح بها وفقاً للقوانين السارية في سلطنة عمان والتي تراها لا زمة ومناسبة لتحقيق وتسهيل أغراضها بالشروط التي تراها مناسبة.

Company's Authorised and Issued Capitals

رأسمال الشركة المرخص به والمصدر

Article (5)

مادة (5)

The Company's authorised share capital shall be RO 30,000,000 (Rials Omani thirty million) and the issued share capital shall be RO 25,359,000 (Rials Omani twenty five million three hundred and fifty nine thousand) divided into 253,590,000 (two hundred and fifty three million, five hundred and ninety thousand) shares.

يكون رأسمال الشركة المرخص به =/30.000.000 ر.ع (ثلاثين مليون ريال عماني) ويكون رأسمال الشركة المصدر =/25.359.000 ريال عماني (خمسة وعشرون مليون وثلاثمائة وتسعة وخمسين ألف ريال عماني) مقسم إلى 253.059.000 (مئتان وثلاثة وخمسون مليون وتسعة وخمسين ألف سهم).

Number of Directors

عدد أعضاء مجلس الإدارة

Article (6)

مادة (6)

The management of the Company shall be entrusted to a Board of Directors comprising of 9 (nine) members who shall be elected in accordance with the rules and procedure issued by the CMA.

يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة يتكون من (9) تسعة أعضاء تنتخبهم الجمعية العامة العادية وفقاً للقواعد والإجراءات الصادرة من الهيئة.

Article (7)

المادة (7)

Where the office of a director becomes vacant in the period between two ordinary general meetings, the Board of Directors may appoint an interim director who satisfies the requirements of membership to assume the vacant office until the next ordinary general meeting. If vacant positions or the number

إذا شغل مركز عضو من الأعضاء المنتخبين في الفترة التي تقع بين جمعيتين عامتين عاديتين يعود للمجلس ملء المركز الشاغر بعضو مؤقت تتوفر فيه شروط العضوية ويشغل هذا المركز حتى انعقاد الجمعية العامة العادية التالية وأما إذا بلغت لمراكز المؤقتة أكثر من النصف فإنه



of members appointed by the Board of Directors, amounts to more than half the number of elected members of the Board, the Board shall convene an ordinary general meeting within sixty (60) days from the date on which the last position has fallen vacant to elect new members, in order to fill the vacant positions. However in all cases, the interim director (s) shall assume this (these) position(s) for the remaining tenure of the procedures

يجب على مجلس الإدارة دعوة الجمعية العامة العادية خلال (60) ستين يوماً من تاريخ شغور آخر مركز، وذلك لشغل المراكز الشاغرة. وفي جميع الأحوال يعمل هؤلاء المدة المتبقية من عضوية أسلافهم.

Financial Year

السنة المالية

Article (8)

مادة (8)

The financial year of the Company commences on 1st of January and ends on the 31st of December.

تبدأ السنة المالية للشركة في الأول من يناير من كل عام وتنتهي في 31 ديسمبر من نفس العام.

Final Provisions

أحكام ختامية

Article (9)

مادة (9)

The Commercial Companies Law issued by Royal Decree 18/2019, the Capital Market Law No. 80/98 and any rules or instructions issued for their implementation and any legislations organising the Company's activities shall be applied to any events not specifically provided for in these Articles of Association.

تطبق أحكام قانون الشركات التجارية رقم 18/2019 وأحكام قانون سوق رأس المال رقم 98/80 واللوائح والتعليمات الصادرة تنفيذاً لهما والتشريعات ذات العلاقة المنظمة لأنشطة الشركة في كل ما لم يرد بشأنه نص خاص في هذا النظام.

تم إيداع هذا المحضر بالهيئة العامة لسوق المال
بدائرة شؤون الشركات وهو يعبر عما دار في
جلسة اجتماع الجمعية العامة. ولا تتحمل الهيئة
أية مسؤولية تجاه الغير عما ورد به.
التوقيع:
التاريخ: 15/1/2018

Legal Advisor

المستشار القانوني



Board of Director

عضو مجلس الإدارة

Chairman

رئيس مجلس الإدارة

